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Záznam 
z jednání konaného dne 15. dubna 2019 

v 15,00 hod. 
 
Přítomni: - členové a stálí hosté dle prezenčního listu 
Zapisovatel: M. Čadský 
Hosté: A. Scheinherr, M. Bělor, P. Richter, T. Vansa, O. Mirovský, F. Hájek, P. 
Souček, O. Myška, V. Raušer, P. Kroupa 
 
 
Předložené písemné materiály: 
Veškeré materiály k jednání byly členům poskytnuty předem v elektronické podobě. 

 
L. Šíma zahájil jednání komise v 15.14 v okamžiku, kdy bylo přítomných 9 členů 
komise. Jednání komise zahájil L. Šíma přivítáním členů a hostů.  
 
L. Šíma vyzval přítomné k připomínkám k zápisu z jednání z 3. 4. 2019. Zápis byl 
jednohlasně odsouhlasen (9-0-0). Protože žádné připomínky nebyly, seznámil přítomné 
s programem jednání komise. K programu nebyly ze strany členů žádné připomínky. 
 
S ohledem na téma jednání komise, kterým byla budoucnost parkování v hl. m. Praze byli 
na jednání komise pozváni zástupci prezentující vedení hl. m. Prahy, výboru pro 
dopravu Zastupitelstva hl. m. Prahy, TSK a.s. a některých městských částí. Komise 
hlasovala o přítomnosti těchto hostů na jednání a jejich účast byla jednomyslně 
schválena (9-0-0). 
 
1. Jediným bodem jednání komise byla budoucnost parkování v hl. m. Praze.  

 
V. Novotný provázel celým jednáním. Nejprve všichni účastníci dostali za úkol 
vypsat pozitiva a negativa současných zón placeného stání a dále vypsat vývojové 
trendy v parkování tak jak to sami vnímají.  
 
Nejdříve byly sloučeny výsledky jednotlivých bodů do skupin a ty postupně 
probrány popř. vysvětleny navrhovatelem (pokud z definice nebylo zcela jasné, o 
co se jedná). Byla tak pojmenovány hlavní přínosy i negativa zón placeného stání 
a trendy, kterým se jiná města ubírají.  
 
Z těchto výsledků bylo obecně vybráno, co je třeba v parkování v hl. m. Praze 
potřeba řešit a čemu se věnovat, resp. co by parkování v hl. m. Praze mělo umět a 
splňovat. 
 
Po této diskuzi dostali jednotliví účastníci otázky, aby v pořadí 1-10 sepsali, co je 
podle jejich názoru potřeba udělat, aby parkování v hl. m. Praze dosáhlo 
uvedeného cíle. 
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Protože se přiblížil čas konce jednání komise, komise se dohodla, že tato anketa 
bude vyhodnocena a komise se tímto tématem bude opět zabývat. Přesto lze říci, 
že jedním z nejhlavnějších bodů byla potřeba kvalitní prezentace důvodů zavádění 
zón placeného stání, která se v poslední době zúžila na velmi zjednodušující 
omezení parkování obyvatel Středočeského kraje. 

 
 
Jednání komise bylo ukončeno v 18.58 hod. 
 

Příští zasedání komise se koná 15. května 2019 od 15.00 hod. 
 v místnosti č. 201 ve Škodově paláci. 

 
 

Zaznamenal: M. Čadský  
Schválil: L. Šíma 




